
 

HALLAND 

Dagordning vid SMC-Hallands styrelsemöte 

Plats: Vinbergs Krog, Vallås, Halmstad 

Datum: 2023-06-29 

 

1. Mötets öppnande. 

Ordförande öppnande mötet och hälsade alla välkomna.  

2. Kallade till styrelsemötet. 

Kallade ledamöter:  

Håkan du Rietz: Ordförande.   Närvarande. 

Ingrid Föll: Sekreterare.    Återbud. 

Therese (Tess) Eriksson: Kassör   Närvarande. 

Åsa Tingemar: Informatör.    Återbud. 

Mathias Palmquist: MCT    Återbud. 

Kent Norberg: Vice sekreterare.    Närvarande. 

Monika Sekelj: Tjejgruppen.   Återbud. 

Christian Andersson: (Varbergs Mc-klubb).  Återbud. 

Ulf Bergqvist: (MCK Plopp).   Närvarande. 

Lars-Olof (Mannen) Nilsson: (Knäreds Mc-klubb)  Närvarande. 

 

Kallade Suppleanter: 

Alexander Kawekji.    Närvarande. 

Mats Gröndahl.    Närvarande. 

Båda suppleanterna går in som ordinarie ledamöter på detta möte,  

då 5 ledamöter var förhindrade att närvara. 

Särskilt inbjudna 

Kenneth Lundgren: revisor.   Närvarande. 

Thord Hansson: revisor.    Närvarande. 

Jörgen Svensson: valberedningen.   Närvarande. 

Roger Persson: valberedningen.   Närvarande. 

3. Val av Protokolljusterare 
Att tillsammans med ordförande justeraprotokollet. 

Valdes: Jörgen Svensson.  
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4.  Fastställande av dagordning. 
Dagordning fastställdes med vissa justeringar. 

5. Rapport från AU. 
Föredragande Håkan du Rietz 

Rapporterade att man i AU tagit ekonomiskt beslut att införskaffa en skrivare. Vilket 

beviljades av styrelsen.  

6. Ekonomisk rapport. 
Föredragande Therese (Tess) Eriksson. 

Rapporterade att allt ser ok ut. Missförstånd vid budgeteringen har medfört att riksårsmötet 

har inte budgeterades fullt ut. Detta innebär att kontot möte möten och konferenser är 

överförbrukat.  

7. Rapport från MCT. 
Skriftlig rapport från Mathias Palmquist, vilket ordförande föredrog. 

 

a) Avrostning. 

Avrostningen den 22/4, 16 betalande. 

Kursen blev uppskattad och förlöpte utan problem. Då Instruktörerna inte direkt kunde 

utesluta oljeläckage på en deltagares mc, fick deltagaren inte fullfölja kursen. Ingen 

återbetalning har gjorts, då vi följer SMC-RIKS riktlinjer som innebär att inbetald avgift är 

låst. Endast ”starkt giltigt skäl” motiverar återbetalning.  

b) KNIX. 

Knix 7/6, 23 anmälda.  

En ”eftersläntrare” kom på kursdagen och betalade avgiften och fick vara med. Detta innebar 

att 24 deltog på kursen. 

c) Övriga genomförda aktiviteter inom MCT. 

Jimmy Sekelj blev klar som instruktör 4/6. 

Ytterligare 2 planeras X-as under året.  

Ola Harrysson kommer att bistå Mathias Palmquist med funktionärsdagen som planeras till 

någon av dagarna 6,12 eller 13 augusti. 

8.  Rapport från Riksmötet i Åre 
Föredragande Ulf Bergqvist. 

Ulf rapporterade kort från riksmötet i Åre. Håkan du Rietz, Mathias Palmquist och Ulf 

Bergqvist deltog på mötet.  
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9. Rapport från Tjejgruppen. 
Skriftlig redovisning från Ingrid Föll som ordförande föredrog. 

 

d) Tjejmekardag 

Tjejmekardagen den 16/4, 13 deltagare. 

Vi var mycket tydliga vid inbjudan vad som skulle ingå. Deltagarna fick bland annat vara med 

om att se hur det går till att rengöra och smörja kedja samt spänna kedjan. Olje- och 

oljefilterbyte. Hur man lyfter hojen när man lagt den. Även tips hur man förankrar hojen när 

man till exempel åker färja och till sist säkerhetskontroll. 

På fikapausen införskaffades kaffe/the, smörgås, godis, frukt, chips och vatten, som 

deltagarna fick betala 50 kronor för. Då det blev ett överskott efter inhandlande till fika 

införskaffades en blomma och choklad till rektor på fordonsgymnasiet där vi fick vara gratis. 

Ett klagomål från en deltagare på mekardagen har framförts utan att det framkom vad som 

eventuellt fattades under dagen. Om man läst om vad som ingår så kan man inte förvänta sig 

att något mer ska ingå. Det vi hade utlovat blev också utfört. 

e) Tjejkörning. 

Tjejkörningen den 23/5 blev inställd. 

Detta då det inte kom några deltagare eventuellt på grund av att det regnande? Monika, 

Wenche och Ingrid var på plats vid Karlstorpsstugan och körde en kort runda till Christina 

Berg som hade gjort i ordning för fika i sitt fina och välskötta växthus. 

f) Tjejkörning med övernattning 

Tjejkörningen med övernattning gick till Hanksvill Farm i Svalöv. Alla 13 deltagarna var mer 

än nöjda.  

g) BUPRUN 

Det blev inget ”nalle” projekt då det inte fanns utrymme att organisera oss för att tillverka 

nallar. I stället valde Tjejgruppen att skänka 1 000 kronor till föreningen. Under själva dagen 

deltog Monika, Wenche och Ingrid och delade ut 740 klubbor till väldigt glada barn. Det var 

en lyckad körning den och en glädje att se alla glada barn. Gå gärna in på BUPRUNS- 

hemsida och titta. Nästa år hoppas vi att vi blir fler som ansluter från SMC-Halland.  

Styrelsen beslutade att godkänna donationen av 1 000 kronor till BUPRUN. 

10. Planerade aktiviteter 
Under sommaren hoppas vi på spontana tjejkörningar, där vi då kommer lägga ut på SMC- 

Hallands Tjejsida och Facebook.  

I övrigt följer vi den fastställda planen.  

11. Rapport om klubbarnas TUR- körningarna. 
Föredragande Tess. 

Det har varit god uppslutning på TUR- körningarna. 
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12. Övrig rapport från ordförande Håkan du Rietz 
Rapport om info från SMC- Riksstyrelsen. 

Vi beslutar att den information som ordförande Håkan du Rietz får från Riks skall sändas 

vidare ut till övriga i styrelsen fortsättningsvis.  

13. Val av vice ordförande. 
Styrelsen beslutade att välja Ulf Bergqvist till vice ordförande.  

14. Hemsidan 
Föredragande Therese (Tess) Eriksson. 

Rapporterar att hon jobbar på uppdateringar på hemsidan. Tess uppmanar oss att skicka in 

material om vår verksamhet. Vi kan även konstatera att det är en central SMC sida.  

 

Styrelsen ger uppdrag till AU att titta vidare på hur vi uppdaterar hemsidan på ett bra sätt och 

att vi trycker på SMC centralt med eventuella motion om webbsupport. 

15. E-postadresser 
Föredragande Therese (Tess) Eriksson 

Informerade om hur läget ser ut vad gäller adresser till respektive ansvarig. Om man vill ha 

tillgång till sin SMC låda skall man kontakta Tess.  

 

Håkan du Rietz lyfter att Tess kommer maila ut vilka e-postadresser vi skall använda oss av 

framöver.  

16. Bordlagda frågor 
a) Turpengen. 

Vi behöver se över förslag på hur detta skall fungera i framtiden. Regelverket i riktlinjerna 

kan behövas justeras. Christians förslag kommer att diskuteras på klubbkonferensen i höst. 

 

Styrelsen ger Christian i uppdrag att se över förslag hur Turpengen kan hanteras. Detta för att 

styrelsen ska få ett bredare underlag inför att fatta ett beslut. utifrån. 

 

h) Avrostning. 

Avgift och regler kring avrostningen bör även det diskuteras. 

Styrelsen ger Mattias i uppdrag att ta fram ett förslag för diskussion till klubbkonferensen i 

höst. Detta för att styrelsen ska få ett bredare underlag inför att fatta ett beslut utifrån. 

17. Kommande verksamhet. 
Nästa styrelsemöte den 31/8 klockan 18.00.  

Kommer då vara i Björkäng vägkrog, Spannarp 30, 432 77 Tvååker. 
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18. Övriga frågor. 
Alexander Kawekji, lyfte frågan om att det skall sättas upp skyltar vid övergång  

från asfalt till grus i skymda kurvor med mera.  

 

Styrelsen ger Alexander som vägspanare i uppdrag att vid behov kartlägga och informera om 

”mc farliga” ställen.  

Styrelsen ser en möjlighet i att eventuellt skriva en motion till SMC- Riks, om faran med att 

asfalt går över till grus om det inte markeras. 

19. Mötets avslutande. 
Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

Mötesordförande  Håkan du Rietz 

Mötessekreterare  Kent Norberg 

Protokolljusterare  Jörgen Svensson 

 

Mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare har signerat detta protokoll digitalt.  
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Signerings-ID: 04893694502828
Sidor i dokumentet: 5
Datum färdigsignerat: 2023-07-07 12:03

Avtalets ägare
Ingrid Föll/sekreterare SMC-Halland

Partner
hakan.durietz@gmail.com, jorgen.floaltmc@outlook.com, kent.norberg@varberg.se

Signerare: 3 st

 HÅKAN ANDERS GUNNAR DU 
IETZ (H.A.G.D.R.)


Signerat: 2023-07-06 22:01:25


 JÖRGEN SVENSSON (J.S.)


Signerat: 2023-07-06 16:18:46


Personnr: 1951100446XXXX

 Kent Norberg (K.N.)

 Signerat: 2023-07-06 17:41:26

 Personnr: 1967071669XXXX


